

Protokoll fört den 2019-05-13 vid styrelsemöte för

SKILSÅKERS STUGÄGARES SAMFÄLLIGHETSFÖRENING

Närvarande:

Lars Johansson (ordf), Gunilla Ojala, Jan Nässbjer, Magnus Lindgren, Håkan Berg

Frånvarande:

Håkan Berglund, Fredrik Landin

Ordförande Lars J öppnade mötet och hälsade samtliga närvarande välkomna

1) F g mötesprotokoll

Frågor kring avloppspumpstationen behandlas under pkt 3 nedan

2) Ekonomi

- a) Totalt har vi per dags dato **drygt 91 tkr** på banken även efter utbetalningar för arbete med avloppspumpstationen (se nedan)
- b) 20.245 kr har tagits från föreningens underhållskonto för att bekosta upprustningen av avloppspumpstationen, övriga kostnader belastar resultatet direkt. Bedömningen är att det kan vara svårt att få ut ersättning från fiberentreprenören för omkostnader i samband med kabelbrottet – **Lars undersöker med ansvarig entreprenör.**
- c) Elförbrukningen, som Håkan följer upp månadsvis, är tillbaka på tidigare års nivåer vilket bör innebära betydande besparingar jmf 17/18. Fortfarande vet vi inte säkert vad den höga förbrukningen f g år berodde på, men en teori är att nivåvipporna i avloppspumpstationen hamnat på fel nivåer vilket föranlett att pumpen startat allt för frekvent.

3) Drift och underhåll

- a) Arbetet med att uppgradera el-dragningar och annan utrustning i **avloppspumpstationen**, föranlett av de problem som uppstod i vintras i samband med kabelbrott under arbetet med fiberdragningen, har pågått under våren och är nu avslutat. Kostnaden redovisad under pkt 2. Bl a har nya nivåvippor införskaffats och nya upphängningskrokar för nivåvipporna tillverkats, men framför allt har hela el-centralen uppgraderats vilket innebär att vi säkrat parallelldriften av ordinarie pump och reservpump via separata trefas-dragningar och att driftlarmet är förbättrat och sirenen kompletterad med utvändigt placerad "saftblandare". Nya instruktioner om handhavande vid driftlarm finns uppsatta i stationen.
Reservpumpen ska testköras i samband med arbetshelgen.
- b) **Hasse ordnar ritningar över avloppssystemet** (ev Magnus kopierar) inför arbetshelgen då utmärkning av spolbrunnar mm ska ske.

- c) **Hasse och Janne** funderar ut lösning för nya lock till de tre avloppsbrunnarna (dagens lock har vissa skavanker) och **presenterar förslag på nästa möte**

4) Övriga frågor

- a) Styrelsen beslutade **godkänna ansökan från Robert Sporrang** om tillstånd att uppföra friggebod i anslutning till samfällighetens fastighet Timrå Skilsåker S:2
- b) Styrelsen tillstyrker att det även i år anordnas en **sommarfest** liknande den mycket uppskattade festen som hölls 2018, och ansvariga behövs för planering och genomförande. Gunilla ordnar anslag om detta till anslagstavlan.
- c) **Årets arbetshelg blir 27-28/7** för att så många som möjligt ska kunna delta.
- d) Gunilla har aviserat att hon inte ställer upp för en ny styrelseperiod.
- e) **Nästa styrelsemöte 17/6** då årsredovisning och budget ska behandlas.

Dag som ovan

Jan Nässbjer

Magnus Lindgren

Gunilla Ojala

Lars Johansson, ordf.